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Zápis z jednání Ekonomické komise Akademického senátu Právnické fakulty Univerzity Karlovy 
 

14. května 2019, PF UK m. č. 412, od 12:00 
 
Přítomni: dr. Ing. Aleš Borkovec, doc. Ondřej Frinta, Mgr. Jakub Horký, Alžběta Pospíšilová, Lucie 
Škapová, dr. Petr Šustek 
 
Omluveni: dr. Marek Antoš, Ing. Markéta Felsingerová, Barbora Ohnoutková, doc. Josef Salač, dr. Michal 
Sobotka, Mgr. Michal Tuláček, dr. Michal Urban, dr. Karolina Žákovská 
 
Hosté: Klára Fialová, Bc. Aleš Hájek, Ing. Stanislav Potěšil, Ing. Iva Schmidtová 
 
I. Rozpočet Právnické fakulty na rok 2019 
 
Po konstatování, že Ekonomická komise AS (dále jen Komise) je usnášeníschopná, bylo přistoupeno 
k projednání rozdělení finančních prostředků Právnické fakulty UK na rok 2019 (dále jen Rozpočet), a to po 
jednotlivých položkách. 
 
1.1) Kol. Frinta konstatoval, že v hlavní činnosti je v položce materiál oproti roku 2019 plánováno snížení. 
Kol. Schmidtová k tomu doplnila, že úspora ještě není jistá, neboť na straně výdajů může dojít k navýšení 
způsobeným získáním případných dalších projektů/grantů, v jejichž rámci se bude rozpočtovat další materiál 
(šlo by však o zvýšení kryté právě těmito projekty/granty). 
 
1.2) Kol. Hájek k položce opravy upřesnil, že čerpání položky projektová dokumentace pro opravu budovy 
by mělo proběhnout v tomto roce; pokud jde o opravu ležaté kanalizace v suterénu, zde se už jen čeká na 
schválení projektu již vybraného na základě soutěže. Kol. Schmidtová k tomu doplnila, že část rekonstrukce 
bude financována z fondu provozních prostředků, kam byly prostředky v loňském roce převedeny z úspor. 
 
1.3) Kol. Schmidtová k položce cestovné poznamenala, že většina je pokryta granty a že pouze minimální 
část tvoří náklady zahraničního oddělení. 
 
1.4) Kol. Borkovec upozornil na položku poštovné a vznesl dotaz, proč došlo oproti loňskému roku k jejímu 
zvýšení a zda by nebylo vhodné vycházet v rozpočtu z reálné spotřeby v minulém roce. Odkázal přitom na 
údaje obsažené ve zprávě o hospodaření PF UK za rok 2018. Kol. Hájek následně navrhl ověřit správnost 
položky u pí Rubešové a zjistit, zda by bylo možné rozpočtovanou částku snížit. Ekonomická komise 
v návaznosti na to doporučila kol. Hájkovi, aby ve spolupráci s pí Rubešovou prověřil správnost položky a 
případně zajistil její snížení. 
 
1.5) Kol. Schmidtová a kol. Hájek k položce mzdové náklady uvedli, že položka DPP byla oproti loňskému 
rozpočtu snížena v návaznosti na reálnou potřebu zjištěnou v loňském roce. 
 
1.6) Kol. Frinta se dotázal na položku stravenky. Kol. Schmidtová k tomu uvedla, že tato položka zahrnuje 
stravenky v případech, kdy nefunguje menza (přes léto) a dále stravenky pro vrátné, údržbáře a další 
zaměstnance, kteří vykonávají práci v pozdních večerních či nočních hodinách. 
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1.7) Kol. Hájek upozornil, že pojištění budovy bude v letošním roce vyšší (srov. již minulé jednání 
Komise), neboť byla uzavřena nová pojistná smlouva, a to na základě nejvýhodnější nabídky vybrané ve 
výběrovém řízení; pojistné je vyšší z důvodu zvýšení hodnoty budovy (mj. v důsledku rekonstrukcí) a 
hmotného majetku uvnitř (zejm. elektronika, počítače, servery apod.). V návaznosti na vyšší pojistné tak 
zároveň byly zvýšeny i pojistné částky. 
 
1.8) Kol. Horký upozornil, že se od ak. roku 2019/20 zvýšil poplatek za delší studium a v důsledku toho 
doporučil navýšit odhad v příjmové položce tvorba stipendijního fondu z poplatků od studentů. Kol. Frinta 
navrhl raději zvolit v rozpočtu méně optimistický odhad, neboť není dopředu jisté, kolika studentům 
povinnost zaplatit zvýšený poplatek za delší studium skutečně vznikne. Na základě diskuze Ekonomická 
komise navrhla položku střízlivě navýšit na 16 mil. Kč, aby reflektovala očekávatelné zvýšení. Kol. 
Schmidtová v návaznosti na to opraví též položku ve výnosech. V návaznosti na to bylo přijato následující 
usnesení: 
 
Usnesení (1): „Z důvodu zvýšení poplatku za delší studium z 19 tisíc na 27 tisíc Kč za semestr a tím 
očekávatelného zvýšení příjmu do stipendijního fondu Ekonomická komise AS doporučuje navýšit 
položku „tvorba stipendijního fondu z poplatků od studentů“ ze 14 300 000 Kč na 16 000 000 Kč.“  
Hlasování (1) : 6-0-0, usnesení bylo přijato. 
 
1.9) Kol. Frinta navrhl přejmenovat položku „organizace dětského dne“ na „organizace mikulášské besídky 
pro děti“, neboť byla chybně označena. 
 
1.10) Kol. Horký požádal o opravu názvu položky „příjem z poplatků za delší a další studium“ na „příjem 
z poplatků za delší studium“. 
 
1.11) Dále přistoupeno k projednání FRIM. Kol. Schmidtová uvedla, že speciální potřeby některých 
studentů byly v loňském roce financovány z FRIM a peníze z projektu na financování speciálních potřeb 
některých studentů byly se souhlasem Akademického senátu převedeny do roku 2019. To je reflektováno 
v položce předpokládaných příjmů. 
 
1.12) Kol. Frinta navrhl přijmout závěrečné usnesení Ekonomické komise AS k tomuto bodu: 
 
Usnesení (2): „Ekonomická komise AS doporučuje Akademickému senátu AS PF UK, aby – s výhradou 
drobných upřesnění a usnesení (1) – schválil rozdělení finančních prostředků fakulty na rok 2019 
(rozpočet).“  
Hlasování (2): 6-0-0, usnesení bylo přijato. 
 
II. Různé 
 
2.1) V bodě různé nikdo nevznesl žádný bod k projednání.  
 
 
Konání příští schůze Ekonomické komise: termín bude upřesněn. 
Zapsala: Lucie Škapová 
Schválil: doc. JUDr. Ondřej Frinta, Ph.D. 


